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2011-2015    

فسلجة العقم(العلوم، دكتوراه علوم الحياة ) : جامعة بابل،كليةكتوراهدالدراسة   

 

 عنوان الاطروحة:

Evalouation of Some Seminal Biomarkers and   Spermatozoal DNA Integrity in 

Seminal Fluid of Patients with Testicular Varicocele. 

 

2008-2011 

 : جامعة بابل، كلية العلوم ، ماجستير علوم الحياة )فسلجة عقم(اجستيرالمدراسة 

 عنوان الرسالة:

Study of Alkaline Phosphatase Levels in Infertile Patient’s Semen. 

 

2004-2008 

 : جامعة الكوفة ، كلية العلوم، بكالوريوس علوم الحياةبكالوريوسالدراسة 

 

mailto:ali.jehad@alkafeel.edu.iq


  2016 عام ة التقنيات الصحية والطبية فيكلي ، الأوسطمحاضر في جامعة الفرات 

 2017 منذ عام لعضو هيئة التدريسية في جامعة الكفي 

 لطبية في جامعة الكفيل ة في كلية التقنيات الصحية وارئيس قسم التقنيات المختبرات الطبي        

 .13/2/2021لغاية  2019/1/27من 

 الان. ولغاية 23/12/2019منذ  عميد كلية التقنيات الصحية والطبية 

 كليات الأهليةالات التقنية الصحية والطبية ممثلًا عن عضو لجنة عمداء للتخصص 

 في القسم العلميديدة عية اررئاسة وعضوية لجان علمية و اد. 
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Effect of varicocelectomy on sperm parameters, oxidative stress and Chromatin 

maturity in seminal fluid of infertile patients with varicocele. Baghdad Science 

Journal/VOL.13/NO.2/Year:2016. 

Effect of grading of varicocele on sperm parameters, oxidative stress and 

Chromatin maturity and inhibin B levels of infertile patients with varicocele. Al-

Kufa University Journal for Biology/VOL.8/ NO.3/ Year: 2016. 

AN IN SILCO STUDY ON IMMUNOGENICITY DOCKING OF DISEASE 

CAUSED ANTIGENS IN HPV TYPE16 [STRAINS E6, E7],18(2),2018 

Polymorphism of two genes (ESR1 & MTHFR)  linked to myocardial 

infarction,Annals of Tropical Medicine & Public Health,23(18),2020 

 

 


